
 

                                                  číslo materiálu:  

Osadní výbor: Žižkov Vrchlice  (Žižkov HD) 

Datum: 16. 02. 2023   18:00 hod    

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 
Host: 

Březinová Gabriela, Gryč Tomáš, Kadečka Tomáš, Materna Petr, Pospíšilová Martina, 
Šrajbrová Anna, Vepřková Dana, Vičarová Barbora, Vlachová Linda, Votavová Hana,  
 
Šáňa Jan, Treml Josef 
 
Klečák Jiří 
Komunikován p. V. Kopecký, nedostavil se 

Gestor RM: Morawski Tomáš 

Příští jednání: 2.3.2023 18:00   

 
1) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 
a) Úvod – p. Morawski přivítal přítomné, uvedl, že on by měl dále sloužit jako „spojka“ osadního 

výboru směrem do rady a naopak. Výbor má být iniciativa vlastní, další jednání tak již bude plně 
v režii nově navoleného vedení osadního výboru (dále OsV).  
 

b) Představení – následovalo představení jednotlivých členů OsV, drobné informace o nich, kdo již 
byl v minulém výboru, kdo má jaké představy, etc.  
Zde mimo jiné například zaznívalo, že by komise měla být v tomto období aktivní (měla by se 
„rozhýbat,“ mimo jiné například i kulturně), měly by být jistě řešeny „lokání bolístky,“ ale také 
větší akce (obchvat, cesty kolem Kamenné báby, doprava, školka)   

c) Volba předsedy – před volbou předsedy paní Šrajbrová vznesla návrh, aby OsV měl předsedu a 
místopředsedu, jednak pro případnou zastupitelnost, jednak také vzhledem k rozloze působnosti 
výboru ve dvou městských částech zástupce každé z těchto částí. Po této debatě a dvou návrzích, 
s nimiž oba vyslovili souhlas, byla jednomyslně zvolena předsedkyní paní Anna Šrajbrová(Dolní 
Žižkov) a místopředsedu pan Tomáš Gryč (Horní Žižkov). Dále převzala vedení jednání nově 
zvolená předsedkyně OsV.  

d) Agenda a další jednání – paní předsedkyně navrhla, aby se OsV scházel pravidelně každý první 
čtvrtek v měsíci na stabilním místě (Souhlasně přijato).  
Ve spolupráci s panem Kadečkou byla pro rychlejší komunikaci OsV založen na místě 
WhatsAppová skupina. 
Dále paní předsedkyně sdělila, aby si na příští OsV všichni připravili „pro úvodní výkop“ konkrétní 
témata, z nichž následně vzejde samotná hlavní agenda OsV, případně budou pro jednotlivá 
témata vytvořeny společné skupiny. 

e) Volná diskuze – během volné diskuze byl souhlas nad možným pořádáním tradičního pálení 
čarodějnic, také padl návrh na pořádání adventního koncertu OsV v kostele Sv.Trojice, jak tomu 
bývalo v minulých letech, zástupce OsV by na tuto akci mohl podat žádost na malý grant.  
Důležitým tématem bude jistě hromadná doprava, například špatná dostupnost lokality hřbitova a 
nemocnice pro starší obyvatele sídlišť. Zde p. Morawski seznámil o plánu vybudování nové 



zastávky na Kouřimské ul. pro možnost zastavování kloubového autobusu u nemocnice. 
V rámci diskuze p. Morawski sdělil záměr města, řešit v tomto období například situaci 
s parkováním zájezdových a turistických autobusů.  
Na závěr diskuze a jednání padl zajímavý návrh na možnost, aby jeden z ranních spojů linky 802 
zajížděl ul. Bělocerkevskou přímo k budově GJO s možným zastavením také nad budovou ZŠ 
Žižkov. 
        
Jednání OsV bylo oficiálně ukončeno v 19:25.    

 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: 

A) Jmenovat předsedkyní OsV Žižkov Vrchlice paní Annu Šrajbrovou 
B) Jmenovat místopředsedou OsV Žižkov Vrchlice pana Tomáše Gryče  
C) Předat informaci ohledně autobusových spojů a problematice obslužnosti lokality u hřbitova pro starší 
obyvatele sídlišť koordinátorovy místní hromadné dopravy  

 
 
Zapsal: Morawski Tomáš 
Zápis ověřila: Šrajbrová Anna 


